

NOTULEN

TYPE VERGADERING	Algemene Vergadering Sportraad
DATUM	29 januari – 20 uur – cafetaria GC Felix Sohie
AANWEZIG	Jeroen Nagels (Voorzitter), Iemke Kuijper (dagelijks bestuur en HTC Isca), Kenzo Vermeesch (dagelijks bestuur en TC De Jonge Wingerd), Pieter-Jan Lenaerts (VTB Ping-pong), Paul Beetens (TC De Jonge Wingerd), Eva De Bleeker (Schepen van Sport), Bart Mullie (coördinator Sport en Gezondheid), Joke Van Roy (Basket Hoeilaart), Lauren de Crombrughe (De Gympies), Veronique Desmet (Jiu-jitsu Kani Bazami), Marijke De Rudder (Dynamo Wijndaal), Philippe Ghekiere (Yogaclub Druivenstreek), Guy Vandervaeren (Wandelclub Druivenstreek), Alain Pirquin (WTC Hoeilaart), Serge Muyltermans (ERC Hoeilaart), Gunter Denayer (Judo Hoeilaart), Jan Kunnen (Sport&Opleiding vzw), Mark Raes, Ghislain Dewolf (Nero's Badmintonclub)
VERONTSCHULDIGD	Alain Vermeulen (Tang Soo Do), Dave Geentjens (Ondervoorzitter en Karate Ryo Dojo), Katharine Tessens (Soulstep Dance), Danny Bombaerts (ZA Team), Mireille Van Rompu (Dagelijks Bestuur),
AFWEZIG	

1. agenda

- Evaluatie feest van de sport
- Masterplan
- Transitie tijdens masterplan
- Beleidstoelichting 2018
- Verenigingswerk/bijklussen
- Duurzaam sportmateriaal

2. Vergadering

FEEST VAN DE SPORT	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Het punt wordt besproken aan de hand van de powerpoint-presentatie ▪ Veronique vraagt hoe het zit met aangifte van individuele kampioenen? Deze komen nooit aan bod, bvb paardensport, lacrosse? Bart zegt dat er een oproep gedaan wordt in pers, Hier Hoeilaart en hij zelf ook actief kampioenen 'opspoor' en contacteert, maar dat deze zelf niet altijd reageren bvb rallypiloot Demaerschalk ▪ De opsplitsing tussen verdienstelijk en kampioen werd door de kinderen die een hogere gordel halen wel jammer gevonden, dat zij enkel een medaille behaalden
MASTERPLAN	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Eva overloopt de stand van zaken en meldt dat de bouwaanvraag is ingediend en er momenteel een onderzoek loopt vooraleer de bouwvergunning te verkrijgen ▪ Jeroen geeft zijn feedback ... <ul style="list-style-type: none"> ○ Masterplan sportinfrastructuur is een mooi parcours met meerdere overlegmomenten, werkgroep sportinfrastructuur waar elke sportclub kon aan meedoen, jurylid in toekenning project aannemer, ... ○ Peiling bij sportclubs lijkt dit te bevestigen want op de laatste adviesvraag kwam geen enkele reactie binnen. ○ Jammer dan om in de pers onder andere te moeten lezen dat de sportraad blijkbaar slecht heeft gecommuniceerd over dit project. Geeft de indruk dat wij allen blijkbaar slecht huiswerk hebben geleverd. Ook alle heen- en weer discussies in de pers bevorderen de zaken (en mogelijke oplossingen) niet. ▪ Serge zegt dat zijn artikel enkel diende als reactie op dat van de burgemeester en dat hij de indruk had dat bij de laatste adviesvraag over de verschillende stappen in de participatie dit advies al reeds was overgemaakt. ▪ Bart verduidelijkt dat voor deze adviesronde wel weinig tijd was om te reageren omdat de bouwaanvraag moest ingediend worden, maar dat weldegelijk duidelijk was dat er nog opmerkingen of wijzigingen konden geformuleerd worden. ▪ Jeroen voegt hieraan toe ... <ul style="list-style-type: none"> ○ De laatste tijd veel vergaderingen over dit plan waar de sportraad (en het DB) buiten worden gehouden.

	<ul style="list-style-type: none"> ○ 1t1 meetings tussen club en gemeente en zonder een vertegenwoordiger van het DB ○ Met andere woorden, de plannen worden concreter en blijktbaar is er geen nood meer aan input, expertise, oplossingen aangereikt door de sportraad en het DB in het bijzonder. ○ Dit blijft natuurlijk een INDRUK en misschien ook wel versterkt door de verschillende parsartikels die aangeven dat de communicatie door de sportraad en het huiswerk in het algemeen niet goed zouden gebeurd zijn volgens sommige organisaties en clubs. Dit in tegenstelling tot de peiling die gedaan werd bij de sportclubs met de laatste adviesraad.
ROL SPORTRAAD	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Men zou door al deze gebeurtenissen kunnen gaan twifelen aan de toegevoegde waarde van de sportraad → heeft deze wel een toegevoegde waarde? Bart en Jeroen weten het antwoord niet met 100% zekerheid. ▪ Belangrijk om weten is dat de verschillende adviesraden met de gemeente het proces bekijken om meer dialoog te hebben tussen adviesraden en gemeente en om ook de impact van de adviesraden te verhogen. Dit veronderstelt echter ook een dialoog tussen clubs/verenigingen in de adviesraden of tussen de verschillende sportclubs, DB, ... in de sportraad. ▪ Hebben wij die dialoog? Die wil om samen de sport in het algemeen en de sport van onze club beter te maken? Jeroen denkt het, hoopt het, maar heeft soms ook zijn sterke twijfels. ▪ Jeroen wilt samen met iedereen aan die dialoog werken door nogmaals te communiceren wat wij als rol zien van de sportraad in het DB in het bijzonder: <ul style="list-style-type: none"> ○ Facilitator: het DB bespreekt in haar vergaderingen verschillende sportdossiers en probeert deze een duwtje in de rug te geven of reikt ideeën aan om een project terug op gang te brengen vb. de Gympies. ○ Expertise: DB heeft veel ervaring. In dialoog DB met sportclubs kunnen wij samen oplossingen vinden. ○ Uitwisselingsforum: de sportraad dient ook als forum waar sportclubs onderling problemen, ideeën of oplossingen kunnen uitwisselen. Meer nog, het zou superinteressant zijn dat de leden van de sportraad meerdere agendapunten zelf aanreiken voor de algemene vergaderingen en dat het niet enkel de sportdienst en het DB zijn die alle punten bepalen.
TRANSITIE MASTERPLAN	<ul style="list-style-type: none"> • Bart overloopt het excel-document • Paul vraagt hoe het zit met de randinfrastructuur van de sporthal na november, wanneer de grote zaal terug beschikbaar is én voor de tennis? Bart meldt dat nog besproken moet worden wat er exact in welke periode beschikbaar zal blijven, maar dat de gemeente zich wel engageert om sportruimte én randinfrastructuur te voorzien. Serge meent dat de kleedkamers van de voetbalinfrastructuur hier ook hulp kunnen bieden. • De clubs vragen ook om zo snel mogelijk duidelijkheid te hebben, Bart antwoordt dat er na de krokusvakantie al meer effectief gepland kan worden
BELEIDSTOELICHTING	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Eva en Bart overlopen deze powerpoint-presentatie
VERENIGINGSWERK	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Bart overloopt de powerpoint-presentatie ▪ De clubs vragen om een bijscholing hieromtrent te voorzien van een expert
GDPR	<ul style="list-style-type: none"> • Dit stond niet op de agenda, maar Jeroen voegt dit toe, dit gaat in vanaf 25 mei 2018 en is een geheel van regels om de gegevens van Europese burgers beter te beschermen (men zou kunnen zeggen een verzwarende van de huidige privacy wetgeving). Ook verenigingen dienen deze strikt te volgen in hun omgang met persoonlijke en gevoelige gegevens van onder andere leden. • Vanuit de sportclubs komen hier enkele vragen rond: wat mag er bewaard worden? Wat mag er gecommuniceerd worden? ...? Hiervoor beschikken we momenteel niet over voldoende knowhow beschikken • Vanuit de gemeente/dienst Vrije Tijd zal er gezocht worden naar een bijscholing hieromtrent zodat de verenigingen goed geïnformeerd zijn
DUURZAAM SPORTMATERIAAL	<ul style="list-style-type: none"> • Bart stelt het excel-formulier voor, de raad keurt dit goed

3. Varia

VARIA

- Iemke licht toe dat ze bij HTC ISCA ism hockeybond momenteel de aanstelling van 'een vertrouwenspersoon' aan het bekijken zijn. Dit is iemand binnen de club waar leden terecht kunnen om zaken rond pesten, seksuele intimidatie te melden. Deze persoon zou een duidelijke functieomschrijving krijgen. De andere clubs menen dat het interessant kan zijn om dit traject van HTC eens te vernemen wanneer dit concreter wordt en dat dit mogelijk als inspiratie kan dienen voor hen.
- Gunter vraagt om volgende vergaderingen toch ook een natje te voorzien
- Lauren bemerkt dat De Gympies de inspanningen van de Sportraad zeker en vast waarderen
- Serge meldt dat er een stukje 'kunstgras' ontbreekt op speelterrein Mariën, maar Bart zegt dat dit reeds opgevolgd wordt. Hij heeft ook nog een vraag over de subsidies en Bart verklaart dat elke club die aan de voorwaarden voldeed voor jeugdwerking extra subsidies heeft kregen a rato van maximum 10 euro/Hoeilaarts jeugdlid
- Marijke meldt dat verenigingen die gebruik maakten van de gratis provinciale verzekering, nu gebruik kunnen maken van de Vlaamse verzekering, Ghislain meldt dat de login behouden wordt.

4. Takenlijst

Alle leden	Vrijdag 28 september noteren voor het Feest van de Sport
	Voorstellen voor volgend AV/DB steeds welkom
Iemke	Volgend AV traject rond vertrouwenspersoon toelichten
Bart (dienst Vrije Tijd)	Bijscholing rond verenigingswerk organiseren Bijscholing rond GDPR organiseren Uitbetaling duurzaam sportmateriaal

BIJLAGEN

Powerpointpresentatie
Excel-overzicht transitie

VOLGENDE VERGADERING

Nog te plannen